
 
 

Huddinge kommun 

Kommunstyrelsen 

2021-05-05 

 

PROTOKOLLSANTECKNING 

 
Ärende 21: Beslut om översyn av valdistriktsindelningen i Huddinge 
inför de allmänna valen 2022  
 

 

Huddinge är på många sätt en bra kommun att bo och leva i. Samtidigt präglas kommunen på flera 

områden av stor ojämlikhet. Ett av dessa områden är valdeltagandet, där skillnaderna mellan de 

valdistrikt med högst valdeltagande och de med lägst tillhör de största i landet. Demokratins 

välmående i Huddinge kan mätas på många olika sätt, men andelen kommuninvånare som deltar i de 

allmänna valen förblir det främsta exemplet. 

Socialdemokraterna vill därför se ett arbete som syftar till att öka delaktigheten och valdeltagandet i 

kommunen. Särskilt som det efter det senaste valet stod klart att valdeltagandet i områden som 

Flemingsberg, Skogås och Vårby var lägre än tidigare år.  

 

Många olika åtgärder behövs för att höja valdeltagandet, men inom ramen för en översyn av 

valdistrikten handlar det bl.a. om att vallokalerna bör vara kända platser och byggnader som är nära 

och enkla att hitta till, att trängsel och köbildning kan undvikas, och att möjligheten att få ett bra 

mottagande och god information i vallokalerna är densamma i alla kommundelar.  

 

Vi välkomnar därför en översyn av valdistrikten och ser fram emot att ta del av slutsatserna, samt att i 

en bred diskussion över partigränserna fatta beslut om åtgärder som främjar ett ökat valdeltagande i 

Huddinge.  

 

 
 

För Socialdemokraterna 

Sara Heelge Vikmång  


